SADDLEBACK NOTES

BETTER RELATIONSHIP WITH GOD

Better, Part 5 Pastor Andy Wood February 11-12, 2023

"You, God, are my God, earnestly I seek you; I thirst for you, my whole being longs for you, in a dry and parched land where there is no water." Psalm 63:1 (NIV)

FOUR "LOGS" TO INCREASE FIRE FOR GOD

: Pursue God first.	
Enemy of Devotion: Distraction.	
"I have seen you in the sanctuary and beheld your power and glo	ory." Psalm 63:2 (NIV)
2. Delight: Enjoy God's presence.	
"Because your love is better than life, my lips will glorify you."	Psalm 63:3 (NIV)
Enemy of Delight:	.
"I will praise you as long as I live, and in your name I will lift up m	y hands." Psalm 63:4 (NIV)
"I will be fully satisfied as with the richest of foods; with singing lip praise you."	os my mouth will Psalm 63:5 (NIV)
"On my bed I remember you; I think of you through the watches of	of the night." Psalm 63:6 (NIV)
"Because you are my help, I sing in the shadow of your wings."	Psalm 63:7 (NIV)
"I cling to you; your right hand upholds me."	Psalm 63:8 (NIV)

SADDLEBACK NOTES

: Cling to God's hand.		
Enemy of Desperation:	.	
"Those who want to kill me will be destroyed; they verified the earth."	vill go down to the depths of Psalm 63:9 (NIV)	
"They will be given over to the sword and become for	ood for jackals." Psalm 63:10 (NIV)	
"But the king will rejoice in God; all who swear by G mouths of liars will be silenced."	od will glory in him, while the Psalm 63:11 (NIV)	
On't forget that you Gentiles used to be outsiders. You were called incircumcised heathens' by the Jews, who were proud of their circumcision, evough it affected only their bodies and not their hearts. In those days you were ving apart from Christ. You were excluded from citizenship among the people irael, and you did not know the covenant promises God had made to them. You well in this world without God and without hope."		
	Ephesians 2:11–12 (NLT)	
4. Dependence: Doing Life with Others.		
"The Lord God said, 'It is not good for the man to be suitable for him.'"	e alone. I will make a helper Genesis 2:18 (NIV)	
Enemy of Dependence:	.	

1. devotion 2. duty 3. desperation 4. self-sufficiency 5. isolation

saddleback.hk saddleback.hk

SADDLEBACK NOTES

與上帝更好的關係

更好(五) 胡安迪牧師 2023年2月11-12日

「神啊‧你是我的神!我要切切地尋求你;在乾旱疲乏無水之地‧我渴想你‧我的 心切慕你。」 詩篇 63:1 (和合本)

增加對上帝	愛火的四塊木頭
1. 「	」:追尋上帝為首位
● 「靈修」的敵人:「分心」	
「我在聖所中曾如此瞻仰你・為要見你	的能力和你的榮耀。」 詩篇 63:2 (和合本)
2. 「喜悅」:享受上帝的同在	
「因你的慈愛比生命更好‧我的嘴唇要!	頌讚你。」 詩篇 63:3 (和合本)
● 「喜悅」的敵人:「	
「我還活的時候要這樣稱頌你·我要奉 [。]	你的名舉手。」 詩篇 63:4 (和合本)
「我在牀上記念你‧在夜更的時候思想 [®] 歡樂的嘴唇讚美你。」	你。我的心就像飽足了骨髓肥油,我也要以 詩篇 63:5-6 (和合本)
「因為你曾幫助我·我就在你翅膀的蔭	下歡呼。」 詩篇 63:7 (和合本)
「我心緊緊地跟隨你‧你的右手扶持我	。」 詩篇 63:8 (和合本)

SADDLEBACK NOTES

3. 「	」:緊靠上帝的手
● 「絕望」的敵人:「	
「但那些尋索要滅我命的人・必行	主地底下去。 」 詩篇 63:9 (和合本)
「他們必被刀劍所殺・被野狗所吗	乞。」 詩篇 63:10 (和合本)
「但是王必因神歡喜·凡指着他發 住。」	發誓的·必要誇口·因為說謊之人的口必被塞 詩篇 63:11 (和合本)
異教徒』——割禮只能影響肉體	毫不相干的外人。你們被猶太人稱為『未受割禮的 而非心靈·那些猶太人卻以此為榮。那時‧你們的 以色列國民之外‧對上帝在約中給他們的應許一無 ·也沒有盼望。」 以弗所書 2:11-12 (新普及譯本)
4. 「依靠」:與別人一起生活	i
「上主上帝又說:『那人獨自一』	人不好.我要造一個恰好適合他的幫手。』」 創世記 2:18 (新普及譯本)
● 「依靠」的敵人:「	L

1. 靈修 2. 責任 3. 絕望 4. 自給自足 5. 孤立

saddleback.hk